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Zápis ze zasedání 
Zastupitelstva města Kosmonosy 

č. 2/2021 ze dne 30. 3. 2022 
 
 

1) Zasedání zahájeno v 18:05  hodin  
 

Přítomni: 
PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, MUDr. Stegerová, Bc. Křížková, Ing. Blecha, Mgr. Petráš,  
Mgr. Boubín, Ing. Zedník, p. Štěpánek, p. Fišer, p. Macoun, Ing. Müller, pí. Baboráková,  
sl. Němcová 
Nepřítomni: 0 
Omluveni: Ing. Janeček 
 
Přítomno  14   zastupitelů 
 
Na začátku zasedání starosta města Kosmonosy PharmDr. Eduard Masarčík po rezignaci p. 
Vojtěcha Vaise na post zastupitele vyzval sl. Terezu Němcovou ke složení slibu zastupitele. Sl. 
Tereza Němcová slib složila a stala se zastupitelem města Kosmonosy. 
 
Volba návrhové komise: 
MUDr. Martina Stegerová Pro: 13       Proti: 0        Zdržel se: 1/MUDr. Stegerová/ 
p. Martin Macoun Pro: 13       Proti: 0        Zdržel se: 1/p. Macoun/ 
                                                                                                                                                                   
Volba ověřovatelů zápisu:  
Ing. Josef Zedník Pro: 13        Proti: 0       Zdržel se: 1/Ing. Zedník/ 
sl. Tereza Němcová Pro: 13        Proti: 0       Zdržel se: 1/sl. Němcová/ 
 
 V 18:12 přišel Doc. MUDr. Horák DrSc. ………………..přítomno je 15 zastupitelů 
 
Program zasedání: 

2) Odsouhlasení programu 
3)  Návrh č.11/2022  – Žádost o koupi či dlouhodobý pronájem pozemků p. č. 1641/55 a p. 

č. 1641/17 v k. ú. Kosmonosy. 
4)  Návrh č.12/2022- Žádost o koupi pozemku p.č.63/6 v k.ú. Horní Stakory 
5) Návrh č.13/2022 - Statut sociálního fondu 
6) Návrh č.14/2022 – Žádost spolku Sportovní klub Kosmonosy o prominutí odvodu dotace 

za rok 2021 
7) Návrh č.15/2022 – Volba nového zástupce města Kosmonosy do DSO „Mikroregion 

Baba“ 
8) Návrh č.16/2022 – Návrh rozpočtových opatření č. 1 až č. 3 rozpočtu schváleného na rok 

2022 
Záležitosti vzniklé po odeslání pozvánky  
9) Návrh č.17/2022 – Návrh na uzavření Smlouvy o bezúplatném převodu pozemků 

č.1001992266 a Smlouvy o bezúplatném převodu pozemků č.1002992266 
10) Informace starosty 
11) Interpelace zastupitelů 



2 

 

12) Diskuze 
13) Závěr 

 
2) Odsouhlasení programu ZM č. 2/2022 
 

- Mgr. Boubín vysvětlil přítomným doplnění návrhu č.17/2022. 
 
Hlasování o doplněném návrhu č.17/2022 - Návrh na uzavření Smlouvy o bezúplatném 
převodu pozemků č.1001992266 a Smlouvy o bezúplatném převodu pozemků č.1002992266 
 
Pro: 15 
PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, MUDr. Stegerová, Bc. Křížková, Ing. Blecha, Mgr. Petráš,  
Mgr. Boubín, Ing. Zedník, p. Štěpánek, p. Fišer, p. Macoun, Ing. Müller, pí. Baboráková,  
sl. Němcová, Doc. MUDr. Horák DrSc. 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 
 
Návrh č. 17/2022  byl  odsouhlasen. 
 

 
Hlasování o programu zasedání ZM č. 2/2022: 
 
Pro: 15 
PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, MUDr. Stegerová, Bc. Křížková, Ing. Blecha, Mgr. Petráš,  
Mgr. Boubín, Ing. Zedník, p. Štěpánek, p. Fišer, p. Macoun, Ing. Müller, pí. Baboráková,  
sl. Němcová, Doc. MUDr. Horák DrSc. 
Proti: 0  
Zdržel se: 0  
 
Program zastupitelstva města Kosmonosy byl odsouhlasen. 
 

 
Před začátkem projednávání jednotlivých bodů z programu ZM prezentovala společnost JRD vizi 
výstavby  „ Polyfunkčního komplexu Kosmonosy“  v oblasti naproti Obi / výpadovka na Českou 
Lípu / v sousedství s pozemky Debře. Prezentace a následné dotazy a jejich zodpovězení -  
viz.zvukový záznam na webu města zveřejněný 31/03/2022. 
 
3) Návrh č.11/2022  – Žádost o koupi či dlouhodobý pronájem pozemků p.č. 1641/55 a p.č. 
1641/17 v k. ú. Kosmonosy. 
 
Důvodová zpráva návrhu:  
 
Pan Petr Jonáš podal žádost o odprodej nebo dlouhodobý pronájem části pozemků p. č. 1641/55 a p. č. 1641/17 v k. ú. 

Kosmonosy, které jsou ve vlastnictví města. 

K žádosti připojil náčrtek přibližného tvaru pozemku o výměře cca 338 m2, který by chtěl odkoupit nebo si pronajmout, aby si 

zde zřídil zahrádku se zahradním domkem. 
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Stanovisko správního odboru: 

ZA SPO nemáme námitek s odprodejem pozemku č. 1641/55 (mimo cesty), ale v nějakém logickém rozsahu. Zbývající cesty v celé 

kolonii jsou v majetku státu (SPÚ). Po oddělení zahrádky žadateli by nám zbyla část cesty uvnitř areálu. Nevím, jak reálný by byl 

odprodej zbytku pozemku 1641/55, ale komu?  

O tomto záměru rozhodovala dne 20. 1. 2022 Rada města Kosmonosy, která usnesením č. 15/2022 rozhodla, že nedoporučuje 
záměr odprodeje ani pronájmu části pozemků p. č. 1641/55 a p. č. 1641/17 o výměře cca 338 m2 do vlastnictví pana Petra 
Jonáše a zároveň, že ukládá starostovi města předložit návrh tohoto záměru na nejbližším zasedání zastupitelstva. 

 
Diskuse  k bodu č. 11/2022: 
 

- Ing. Müller vznesl připomínku k tištěným materiálům na ZM, chtěl by přílohy nákresů 
v barevném provedení. 

 
Usnesení: 
 
Zastupitelstvo města Kosmonosy projednalo dne 30.3.2022 předloženou zprávu a 
 

I. nesouhlasí se záměrem odprodeje části pozemků p. č. 1641/55 a p. č. 1641/17 v obci 

a k. ú. Kosmonosy o výměře cca 338 m2; 
 

II. nesouhlasí  se záměrem pronájmu části pozemků p. č. 1641/55 a p. č. 1641/17 v obci 

a k. ú. Kosmonosy o výměře cca 338 m2. 

Pro: 14 
PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, MUDr. Stegerová, Bc. Křížková, Ing. Blecha, Mgr. Petráš,  
Mgr. Boubín, Ing. Zedník, p. Štěpánek, p. Fišer, p. Macoun, Ing. Müller, sl. Němcová,  
Doc. MUDr. Horák DrSc. 
Proti: 0 
Zdržel se: 1 / pí. Baboráková / 
 
Návrh byl schválen 
 

 
4) Návrh č.12/2022 – Žádost o koupi pozemku p.č.63/6 v k.ú. Horní Stakory 
 
Důvodová zpráva návrhu:  
 
Pan Ing. Jan Bárta podal žádost o odkup pozemku p. č. 63/6 v k. ú. Horní Stakory, který je ve vlastnictví města. 

Žádost není odůvodněna, dle připojené katastrální mapy se jedná o pozemek o výměře 28 m2 evidovaný jako ostatní plocha a 

sousedí s pozemkem p. č. 63/7 v k. ú. Horní Stakory, který je ve SJM manželů Bártových. 

Stanovisko správního odboru:  

Správní odbor nemá námitek pro odprodej tohoto pozemku, neboť ho město nevyužívá, nicméně jde o pozemek mezi pozemky 

tří různých vlastníků, kteří by o něj mohli mít též zájem. Žádost podal ale pouze Ing. Bárta. 

Shora popsaný záměr projednala Rada města Kosmonosy dne 10. 2. 2022, která usnesením č. 43/2022 rozhodla, že souhlasí se 
záměrem prodeje pozemku p. č. 63/6 o výměře 28 m2 do vlastnictví manželů Bártových, za minimální cenu ve výši 1 500,- Kč/m2 



4 

 

a dále, že se ukládá starostovi města návrh záměru na prodej pozemku p. č. 63/6 o výměře 28 m2 do vlastnictví manželů 
Bártových předložit na nejbližším zasedání zastupitelstva.  
 
Dne 9. 3. 2022 podala paní Marta Malíková žádost o odkup pozemku p. č. 63/6 v k. ú. Horní Stakory. Paní Malíková vlastní 
sousední pozemky p. č. 464 a st. 40/2 v k. ú. Horní Stakory.  
 
 

V 18:56 přišel MUDr. Čepelík ……………………………..přítomno je 16 zastupitelů 
 
Diskuse  k bodu č. 12/2022: 
 

- p. Štěpánek vysvětlil přítomným danou věc a předal informace k návrhu č. 12/2022 
k odkupu pozemků v Horních Stakorách a prezentoval situaci i na situačním výkresu 

- Mgr. Boubín navrhuje stanovit cenu k odkupu na 1.500,-/m2 
 
Usnesení: 

Zastupitelstvo města Kosmonosy projednalo dne 30.3.2022 předloženou zprávu a  
 

I. souhlasí se záměrem prodeje pozemku p.č. 63/6 o výměře 28 m2 v k. ú. Horní Stakory 
za stanovenou cenu 1.500,-/m2; 

 

II. ukládá  starostovi města návrh záměru na prodej pozemku p. č. 63/6 o výměře 28 m2 
v k. ú. Horní Stakory zveřejnit na úřední desce. 

 
Pro: 16 
PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, MUDr. Stegerová, Bc. Křížková, Ing. Blecha, Mgr. Petráš,  
Mgr. Boubín, Ing. Zedník, p. Štěpánek, p. Fišer, p. Macoun, Ing. Müller, pí. Baboráková,  
sl. Němcová, Doc. MUDr. Horák DrSc., MUDr. Čepelík 
Proti: 0 
Zdržel se: 0  
 
Návrh byl schválen 
 

 
5) Návrh č. 13/2022 – Statut sociálního fondu 
 
Důvodová zpráva návrhu: 
 
Sociální fond je zřízen v souladu s § 5 zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů v platném znění 
jako účelový peněžní fond. Slouží k zabezpečení financování výdajů na sociální, kulturní a tělovýchovné potřeby zaměstnanců 
města Kosmonosy zařazených do městského úřadu, organizačních složek města a uvolněných členů zastupitelstva. 
 
Příděl do fondu ve výši 396.000,-- Kč ročně byl schválen v rozpočtu města Kosmonosy na rok 2022. 
Rada města projednala předloženou zprávu dne 17. 3. 2022 a doporučuje zastupitelstvu města ke schválení ve znění přílohy 
tohoto návrhu. 

 
Diskuse  k bodu č. 13/2022: 
 

- Ing. Červená z ekonomického odboru města Kosmonosy podala informace k návrhu 
Statutu sociálního fondu 
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Usnesení: 
 
Zastupitelstvo města Kosmonosy projednalo dne 30.3.2022 předloženou zprávu a schvaluje 
Statut sociálního fondu na rok 2022. 
 
Pro: 16 
PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, MUDr. Stegerová, Bc. Křížková, Ing. Blecha, Mgr. Petráš,  
Mgr. Boubín, Ing. Zedník, p. Štěpánek, p. Fišer, p. Macoun, Ing. Müller, pí. Baboráková,  
sl. Němcová, Doc. MUDr. Horák DrSc., MUDr. Čepelík 
Proti: 0  
Zdržel se: 0   
 
Návrh byl schválen. 
 

 
6) Návrh č. 14/2022 – Žádost spolku Sportovní klub Kosmonosy o prominutí odvodu dotace 
za rok 2021 
 
Důvodová zpráva návrhu: 
 
Spolku Sportovní klub Kosmonosy, z.s., se sídlem Hradišťská 850, 293 06 Kosmonosy, IČO 14798441, byla v roce 2021 na základě 
usnesení zastupitelstva města č. 24/2021 ze dne 19.5.2021 a Veřejnoprávní smlouvy č. 24/2021 ze dne 2.6.2021 poskytnuta 
neinvestiční dotace ve výši 168.000,- Kč na částečné pokrytí výdajů spojených s pronájmem prostor a zařízení mimo území 
města Kosmonosy pro hráče starší 18 let a pořízení venkovní vitríny. 

Vzhledem k porušení podmínek stanovených veřejnoprávní smlouvou se spolek dopustil podle § 22 odst. 2 písm. c) a § 22 odst.3  
zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů, porušení rozpočtové kázně a spolku Sportovní klub 
Kosmonosy, z.s., se sídlem Hradišťská 850, 293 06 Kosmonosy, IČO 14798441, byla zaslána výzva k vrácení dotace ve výši 
159.600,- Kč. 
 
Pobočný spolek zaslal žádost o prominutí odvodu dotace z důvodů uvedených v přiložené žádosti. 
 
Stanovisko odboru:  
Ekonomický odbor po provedené administrativní kontrole předloženého vyúčtování, s přihlédnutím k odůvodnění pochybení 
ze strany spolku a vzhledem k tomu, že nebylo shledáno další pochybení ve vyúčtování doporučuje uložený odvod prominout. 
Prominutí odvodu je předloženo ke schválení zastupitelstvu města vzhledem k tomu, že prominutí nebo částečné prominutí 
povinnosti odvodu může z důvodu zvláštního zřetele povolit orgán, který o poskytnutí peněžních prostředků rozhodl. 
 
Rada města projednala předloženou zprávu dne 17.3.2022 a doporučuje ke schválení dle výše uvedeného usnesení. 

 
Diskuse k bodu č.14/2022: 
 

- Ing. Červená z ekonomického odboru města Kosmonosy vysvětlila situaci ohledně žádosti 
spolku sportovní klub Kosmonosy 

 
 
 
 
 
 

Spolek na základě provedené administrativní kontroly plnění podmínek porušil veřejnoprávní smlouvu tím, že použil část dotace 
na pokrytí výdajů předložených ve finančním vypořádání dotace až v následujícím roce.  
Na základě podmínek určených ve veřejnoprávní smlouvě byla dotace poskytnuta na období kalendářního roku 2021 a nelze ji 
převádět do roku následujícího a vratka nevyčerpané dotace měla být na účet města vrácena do 31.12.2021.  
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Usnesení: 
 
Zastupitelstvo města Kosmonosy projednalo dne 30.3.2022 předloženou zprávu a promíjí 
odvod dotace ve výši 159.600,- Kč poskytnuté v roce 2021 na základě Veřejnoprávní smlouvy 
č. 24/2021 spolku Sportovní klub Kosmonosy, z.s., se sídlem Hradišťská 850, 293 06 
Kosmonosy, IČO 14798441. 

  
Pro: 16 
PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, MUDr. Stegerová, Bc. Křížková, Ing. Blecha, Mgr. Petráš,  
Mgr. Boubín, Ing. Zedník, p. Štěpánek, p. Fišer, p. Macoun, Ing. Müller, pí. Baboráková,  
sl. Němcová, Doc. MUDr. Horák DrSc., MUDr. Čepelík 
Proti: 0  
Zdržel se: 0 
 
Návrh byl schválen. 
 

 
7) Návrh č. 15/2022 – Volba nového zástupce města Kosmonosy do DSO „Mikroregion Baba“ 
 
Důvodová zpráva návrhu: 
Z důvodu zjednodušení administrativy předkládáme ke zvážení a projednání návrh na volbu nového zástupce města Kosmonosy, 
které je členem v dobrovolném svazku obcí Mikroregion Baba a novým zástupcem nahradit stávajícího zástupce Ing. Jiřího 
Müllera. 
Delegovaní zástupci v DSO:  
Ing. Jiří Müller 
Ing. Michal Šimon 
Věra Baboráková 
Stanovisko odboru:  
Ekonomický odbor doporučuje dodržet pravidlo a jako zástupce zvolit starostu města PharmDr. Eduarda Masarčíka. 
Rada města projednala předloženou zprávu dne 17.3.2022 a doporučuje ke schválení dle výše uvedeného usnesení. 

 
Diskuse k bodu č.15/2022: 
 

- Ing. Červená z ekonomického odboru města Kosmonosy vysvětlila přítomným, že z důvodu 
zjednodušení administrativy se návrh předkládá. Vždy bylo zvykem, že zástupcem byl 
starosta města Kosmonosy. 

 
Usnesení: 
 
Zastupitelstvo města Kosmonosy projednalo dne 30.3.2022 předloženou zprávu a volí 

PharmDr. Eduarda Masarčíka jako zástupce města Kosmonosy do dobrovolného svazku obcí 

Mikroregion Baba a nahrazuje tímto stávajícího zástupce Ing. Jiřího Müllera 

 

Pro: 15 
JUDr. Řípa, MUDr. Stegerová, Bc. Křížková, Ing. Blecha, Mgr. Petráš,  
Mgr. Boubín, Ing. Zedník, p. Štěpánek, p. Fišer, p. Macoun, Ing. Müller, pí. Baboráková,  
sl. Němcová, Doc. MUDr. Horák DrSc., MUDr. Čepelík 
Proti: 0 
Zdržel se: 1/PharmDr. Masarčík/   
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Návrh byl schválen 
 

 
8) Návrh č. 16/2022 – Návrh rozpočtových opatření č. 1 až č. 3 rozpočtu schváleného na rok 
2022 
 
Důvodová zpráva návrhu: 
 
Na základě usnesení ZM č. 4/2022 ze dne 9.2.2022 o uzavření smlouvy o termínovaném vkladu s individuální úrokovou sazbou 
předkládáme návrh rozpočtového opatření č. 1 rozpočtu schváleného na rok 2022 na převod finančních prostředků z rezervy 
na běžných účtech, které nebyly použity na financování salda rozpočtu na rok 2022, na termínovaný vklad za účelem vyššího 
zhodnocení.   
Návrh rozpočtového opatření č. 1: 
Financování: 
8115            +  50,000.000,- Kč  snížení rezervy na běžných účtech 
8118            -   50,000.000,- Kč   převod na termínovaný vklad 
 
Na základě požadavku vedení města předkládáme návrh rozpočtového opatření č. 2 rozpočtu schváleného na rok 2022 na 
navýšení finančních prostředků na opravu historického klavíru v zrcadlovém sále. Financování se uskuteční z plánovaného 
prodeje křídla umístěného rovněž v zrcadlovém sále. 
Návrh rozpočtového opatření č. 2: 
Příjmy: 
002/3113/3113       +  300.000,- Kč příjem z prodeje majetku 
Výdaje: 
002/3113/5171       +  300.000,- Kč oprava klavíru v zrcadlovém sále 
 
Na základě požadavku vedení města předkládáme návrh rozpočtového opatření č. 3 rozpočtu schváleného na rok 2022 na 
rozpočtování finančních prostředků v kapitole „Humanitární pomoc přímá“ na platy a související odvody sociálního a 
zdravotního pojištění zaměstnavatele (jedná se o vytvoření dvou pracovních míst v rámci humanitární pomoci) a další služby a 
materiální pomoc ukrajinským uprchlíkům. 
Návrh rozpočtového opatření č. 3: 
Výdaje: 
6221/5011       +  320.000,- Kč platy zaměstnanců 
6221/5031       +    80.000,- Kč SP zaměstnavatele 
6221/5032       +    29.000,- Kč ZP zaměstnavatele 
6221/5169       +  100.000,- Kč nákup služeb  
6221/5139       +  100.000,- Kč nákup materiálu 
 
Financování: 
8115                   +  629.000,- Kč snížení stavu fin. prostředků na BÚ 
 
Rada města projednala předloženou zprávu dne 3.3.2022 a 17.3.2022 a doporučuje ke schválení dle výše uvedeného usnesení. 

 
Diskuse k bodu č.16/2022: 
 

- Ing. Červená z ekonomického odboru města Kosmonosy vysvětlila jednotlivá rozpočtová 
opatření. 

- Rozpočtové opatření č. 1 je na základě usnesení ZM o převodu částky 50.000.000,- Kč na 
termínovaný vklad u KB. Rozpočtová skladba na tuto operaci nebyla zapracována 
v schváleném rozpočtu na rok 2022.  

- PharmDr. Masarčík vysvětlil situaci k opatření č.2 tedy opravě historického klavíru 
v majetku města Kosmonos. Byl osloven renovátor těchto historických děl, na základě 
doporučení p. Sekery, klavírního virtuosa a občana Kosmonos, ten vyhodnotil současný 
stav klavíru a doporučil renovaci, s tím, že se jedná o velmi vzácný a historický klavír. 
Rada města Kosmonosy se již dříve zabývala řešením situace. 
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- Ing. Müller se připojil do diskuse – již dříve se na radě projednávalo a souhlasí 
s navrhovaným řešením 

- JUDr. Řípa by byl také pro ponechání a renovaci klavíru, v budoucnu se můžeme 
rozhodnout, jak s ním naložíme. 

- Mgr. Petráš vysvětlil situaci v zrcadlovém sále a souhlasí s návrhem. Vše viz. zvukový 
záznam na webu města Kosmonosy. 

- Rozpočtové opatření č.3 se týká především situace, která souvisí s válečným konfliktem 
na Ukrajině a přílivem uprchlíků. Chceme pro ně vytvořit pracovní příležitosti, musíme 
jim pomoci, řekl starosta města Kosmonosy PharmDr. Masarčík, a dodal, že byla zřízena 
pracovní skupina na pomoc uprchlíkům a chtěl by jí tímto veřejně poděkovat za 
vykonanou práci i v osobním čase mimo pracovní dobu a velmi děkuje i MŠ a ZŠ 
Kosmonosy za projevenou účast a shromáždění jak hmotných, tak i finančních prostředků 
na pomoc ukrajinským občanům. Dále vyslovil velké poděkování všem občanům města 
Kosmonos a okolí a ostatním, kteří svým lidským přístupem přispěli do sbírky, bylo jich 
neuvěřitelné množství a děkuje tedy za vlnu solidarity. 

- Mgr. Boubín informoval, že je snaha města využít možné pracovní síly a zaměstnat 
občany UK. 

- JUDr. Řípa informoval přítomné o tom, že je přítomen každý týden v krizovém štábu pro 
pomoc uprchlíkům v Mladé Boleslavi, nyní je na území Kosmonos dle statistik cizinecké 
policie ubytováno 244 občanů ukrajinské národnosti / 111 žen, 44 mužů a zbytek děti/. 

- Bc. Křížková informovala i o negativních reakcích, které obdržela k možnému přijetí 
ukrajinských dětí do MŠ Kosmonosy, také Mgr. Petráš se již s tímto setkal na ZŠ 
Kosmonosy. 

- MUDr. Stegerová se také setkala ve své ordinaci s negativními reakcemi na příliv 
válečných uprchlíků. 

- Mgr. Petráš informoval o přijetí 1 žáka na ZŠ Kosmonosy, v pondělí budou přijmuti další 
4 žáci, kteří absolvovali intenzivní kurz češtiny a budou se integrovat a další 4 jsou 
v jednání, tedy celkem 9. 

- Doc. MUDr. Horák DrSc. konstatoval, že nastala obdobná vlna reakcí jako v počátku 
covidové pandemie, nejprve ukázněnost a poté postupné negativní reakce a toto 
můžeme očekávat i v případě uprchlické krize. 

- Bc. Křížková informovala o zápise do MŠ Kosmonosy, školka také nemá kapacity navíc. 
 
Usnesení: 
 
Zastupitelstvo města Kosmonosy projednalo dne 30.3.2022 předloženou zprávu a  
 

I. schvaluje návrh rozpočtového opatření č. 1 rozpočtu schváleného na rok 2022 na 
převod finančních prostředků z rezervy na běžných účtech na termínovaný vklad za 
účelem vyššího zhodnocení; 

 
II. schvaluje návrh rozpočtového opatření č. 2 rozpočtu schváleného na rok 2022 na 

navýšení finančních prostředků na opravu historického klavíru v zrcadlovém sále; 
 

III. schvaluje návrh rozpočtového opatření č. 3 rozpočtu schváleného na rok 2022 na 
rozpočtování finančních - prostředků v kapitole „Humanitární pomoc přímá“ na platy 
a související odvody sociálního a zdravotního pojištění zaměstnavatele a další služby a 
materiální pomoc ukrajinským uprchlíkům. 
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Pro: 16 
PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, MUDr. Stegerová, Bc. Křížková, Ing. Blecha, Mgr. Petráš,  
Mgr. Boubín, Ing. Zedník, p. Štěpánek, p. Fišer, p. Macoun, Ing. Müller, pí. Baboráková,  
sl. Němcová, Doc. MUDr. Horák DrSc., MUDr. Čepelík 
Proti: 0 
Zdržel se:  0  
 
Návrh byl  schválen 
 

 
9) Návrh č. 17/2022 – Návrh na uzavření Smlouvy o bezúplatném převodu pozemků 
č.1001992266 a Smlouvy o bezúplatném převodu pozemků č.1002992266 
 
Důvodová zpráva návrhu: 
 
Česká republika – Státní pozemkový úřad, IČO: 01312774 předkládá návrh Smlouvy č. 1001992266 o bezúplatném převodu 
pozemků č. 1812/281, 1812/283, 1812/285 a 1812/287 v obci a k. ú. Kosmonosy. 
 
Město Kosmonosy touto smlouvou nabývá od Státního pozemkového úřadu bezúplatně výše uvedené pozemky, za podmínky, 
že jsou určeny k zastavění veřejně prospěšnou stavbou účelové komunikace dle územně plánovací dokumentace. 
 
Účelová komunikace bude vybudována investorem na základě plánovací smlouvy, která je nyní v jednání a následně bezúplatně 
převedena městu. 
 
Zastupitelstvo Města Kosmonosy schválilo žádost o tyto pozemky na ZM dne 9.2.2022 usnesením č. 9/2022. 
 
Česká republika – Státní pozemkový úřad, IČO: 01312774 předkládá návrh Smlouvy č. 1002992266 o bezúplatném převodu 
pozemků č. 11153/1, 1374/1 a 1374/2 v obci a k. ú. Kosmonosy. 
 
Město Kosmonosy touto smlouvou nabývá od Státního pozemkového úřadu bezúplatně výše uvedené pozemky, za podmínky, 
že jsou určeny k zastavění veřejně prospěšnou stavbou. 
Zastupitelstvo Města Kosmonosy schválilo žádost o tyto pozemky na ZM dne 27.6.2018 usnesením č. 5/2018. 

 
Diskuse k bodu č.17/2022: 
 

- Mgr. Boubín vysvětlil návrh a jeho doplnění na poslední chvíli před zastupitelstvem. 
- Ing. Šimon ze správního odboru ukázal o jaké pozemky se jedná v katastru a doplnil návrh 

základními informacemi. 
 
Usnesení: 
 
Zastupitelstvo města Kosmonosy projednalo dne 30.3.2022 předloženou zprávu a  
 

I. souhlasí s uzavřením Smlouvy č. 1001992266 o bezúplatném převodu (nabytí) 

pozemků p. č. 1812/281, 1812/283, 1812/285 a 1812/287 v obci a k. ú. Kosmonosy od 

převádějící České republiky – Státního pozemkového úřadu; 

 

II. ukládá starostovi města uzavřít Smlouvu č. 1001992266 o bezúplatném převodu 

(nabytí) pozemků p. č. 1812/281, 1812/283, 1812/285 a 1812/287 v obci a k. ú. 

Kosmonosy od převádějící České republiky – Státního pozemkového úřadu; 
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III. souhlasí s uzavřením Smlouvy č. 1002992266 o bezúplatném převodu (nabytí) 

pozemků p. č. 1153/1, 1374/1 a 1374/2 v obci a k.ú. Kosmonosy od převádějící České 

republiky – Státního pozemkového úřadu; 

 

IV. ukládá starostovi města uzavřít Smlouvu č. 1002992266 o bezúplatném převodu 

(nabytí) pozemků p. č. 1153/1, 1374/1 a 1374/2 v obci a k.ú. Kosmonosy od převádějící 

České republiky – Státního pozemkového úřadu. 

Pro: 16 
PharmDr. Masarčík, JUDr. Řípa, MUDr. Stegerová, Bc. Křížková, Ing. Blecha, Mgr. Petráš,  
Mgr. Boubín, Ing. Zedník, p. Štěpánek, p. Fišer, p. Macoun, Ing. Müller, pí. Baboráková,  
sl. Němcová, Doc. MUDr. Horák DrSc., MUDr. Čepelík 
Proti: 0 
Zdržel se: 0  
 
Návrh byl schválen 
 

 
10) Informace starosty: 
 
PharmDr. Eduard Masarčík informoval přítomné: 

- o pokračujících pracích v areálu Biotopu. Dochází již k dláždění velkého bazénu a instalaci 
hracích prvků. Práce jsou monitorovány. 8.4.2022 se začne napouštět voda, probíhají zde 
dokončovací práce a denně se práce kontrolují; 

- ve spolupráci s Nadačním fondem Škoda Auto proběhne dne 30/4/2022 „ Den země “. – 
- slavnostní otevření Biotopu a zároveň DEN MĚSTA KOSMONOSY se uskuteční dne 

25/6/2022; 
- na multifunkční tělocvičně probíhají intenzivní práce, tam provádí kontroly Ing. Šimon a 

Mgr. Boubín vždy ve středu, kdy je kontrolní den;  
- město Kosmonosy chce maximálně podporovat všechny kulturní, sportovní a 

společenské akce na území města Kosmonos a poděkoval všem spolkům za činnost; 
- 8. října se opět bude konat Audiovizuální show – Festival Maják v prostorách zámeckého 

parku a srdečně všechny pozval na tyto akce.  
 
Více viz. zvukový záznam na webu města. 

 

 
11) Interpelace zastupitelů:  
 

 
12) Diskuze:  
 

- Ing. Šimon informoval o začátku bourání – rekonstrukci  mostu směrem na Horní Stakory, 
které proběhne o víkendu 2.-3.4.2022 a o následné uzavírce v délce trvání cca do října 
2022. Provoz bude odkloněn přes Bakov nad Jizerou. Veškeré informace občané najdou 
na webu města. 
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- Mgr. Boubín informoval o pracích na multifunkční tělocvičně, kdy stavba zdárně běží, 
blíží se mimojiné instalace oken. Předpoklad dokončení je konec října, začátek listopadu 
v koordinaci  i s vnitřním vybavením. Zhotovitel má svého projektanta, který pružně 
reaguje na naše požadavky, což je velké plus. 

- Ing. Blecha opět vznesl požadavek vzhledem k objízdnému režimu a množícím se 
informacím ohledně příjezdu do Horních Stakor v době rekonstrukce mostu na 
zprovoznění rozhlasu v HS. 

- Doc. MUDr. Horák DrSc. vznesl připomínku, že v souběžné době se uzavřelo více 
příjezdových tras, dotázal se, jak je toto možné. 

- Mgr. Boubín reagoval, že toto je v kompetenci ŘSD a KSÚS, kteří bohužel stavby mezi 
sebou nekoordinují a proto vznikají kolizní situace. 

- Doc. MUDr. Horák DrSc. vznesl připomínku a rád by nechal projednávání územního plánu 
až na období po volbách. 

- Mgr. Petráš podal informace o zápisu dětí do ZŠ Kosmonosy a pozval všechny přítomné 
na tradiční jarmark, který škola organizuje v prostorách školy dne 12/4/2022. 

- Pí. Baboráková, poděkovala všem zastupitelům za odvedenou práci a popřála krásné 
velikonoce. 

 
13) Závěr: 

 
Předsedající  PharmDr. Eduard Masarčík  poděkoval přítomným  a ukončil zasedání.  
 
Zasedání ZM skončilo:   20:05 hodin 
 
Zapsala: Jeřábková Danuše 
 
V Kosmonosech dne 30. 3. 2022 
 
 
 
……………………………………………     …………………………………………… 
  PharmDr. Eduard Masarčík  Mgr. Petr Boubín 
    starosta               místostarosta  
 
 
 
Ověřovatelé: 
 
 
 
………………………………………   ……………………………………………. 
     Ing. Josef Zedník             Tereza Němcová  
      


